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Protokół Nr 3.2025 
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 10 kwietnia 2025 r. godz. 8:00
Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Jalowska - Wiceprzewodnicząca Komisji. Na wstępie powitała 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 8.00.
W posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 
10 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. Brak pana M. Grudnik - nieobecność nieusprawiedliwiona.
Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Wiceprzewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Wiceprzewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok, 
c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych,
d) w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Opatowie do Komisji bezpieczeństwa 

i porządku,
5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Dzienny Dom „Senior - WIGOR" w Opatowie.
6. Sprawy organizacyjne.
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7. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pani Wiceprzewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia, 
następnie zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2025 - 2028.
Pani Wiceprzewodnicząca Małgorzata Jalowska udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi 
Powiatu, która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2028 
stanowiący załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania lub uwagi.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała czy ktoś mógłby jej przybliżyć 
temat powstania dworca autobusowego.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poinformował, iż planują 
zakup terenu po byłym dworcu autobusowym wraz z działką za nim. Dodał, iż będziemy 
budować dworzec autobusowy, który również będzie miał bazę autobusów, miejsce obsługi 
klienta oraz przenieślibyśmy tam biuro Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie. Pan 
Starosta wskazał, iż byłoby to bardzo dobrym rozwiązaniem szczególnie dla postoju naszych 
autokarów, które obecnie zajmują parking przy starostwie. Podkreślił, iż będziemy mogli w 
pełni zrewitalizować to miejsce. A plac za dworcem przy ul. Mickiewicza zagospodarować pod 
parking przy szpitalu, gdyż ciągle jest tam pełne obłożenie chociaż jest ok 150 miejsc 
parkingowych. Dodatkowo pan Starosta wskazał, iż planują budowę schronu, którego powiat 
opatowski nie posiada, a ze szpitala właśnie wychodzi tunel ewakuacyjny na to pole z czego 
moglibyśmy skorzystać. Poinformował, iż będzie można pozyskać na ten cel środki zewnętrzne.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała, czyta druga działka to 
ta która przylega bezpośrednio do promenady? Oraz czy na budowę dworca również będziemy 
pozyskiwać jakieś środki zewnętrzne.

Pan Starosta potwierdził, iż o tą działkę chodzi oraz iż będziemy się starać aby dopełnić 
wszelkich formalności aby otrzymać dotację w kwocie ok. 30 min zł.

Głos ponownie zabrała pani radna Aneta Bławat, która zapytała czy do tego projektu 
dotacyjnego będziemy mogli zaliczyć zakup tej działki?
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Odpowiedzi udzieliła głosu pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która 
powiedział, iż tak będziemy mogli zakup działki do tego dołączyć poprzez operat szacunkowy. 
Pani mecenas przypomniała również, iż tworząc zakład budżetowy Powiatowy Zakład 
Transportu w Opatowie to miejsce dla jednostki w starostwie miało być tymczasowy do czasu 
znalezienia odpowiedniego miejsca. Wskazał, iż umowę na linie mamy podpisaną na 9 lat, więc 
na pewno przez taki czas jednostka będzie istnieć.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani radna Aneta Bławat, która powiedziała, iż o dobry 
kierunek, ale uważa, iż powinniśmy się skupić na zdaniach które rozpoczynamy i kończymy, 
dlatego ważne jest żebyśmy mieli na to środki i prosi żeby postarać się zrealizować tą 
inwestycję.

Głos zabrała pani mecenas, która powiedział, iż uważa że nie da się stracić na tej 
nieruchomości, gdyż w razie czegoś bez problemu ją odsprzedamy.

Wobec braku dalszych głosów pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028 pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.
Pani Wiceprzewodnicząca powiedziała, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028, wobec czego zapytała, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Wiceprzewodnicząca poddała projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych.
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości gruntowych.
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Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Wiceprzewodnicząca poddała projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Opatowie do Komisji bezpieczeństwa 
i porządku.
Pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie delegowania 
radnych Rady Powiatu w Opatowie do Komisji bezpieczeństwa i porządku.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Wiceprzewodnicząca poddała projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Wiceprzewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Dzienny Dom „Senior- WIGOR" w Opatowie.

Pani Wiceprzewodnicząca udzieliła głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - Kierownikowi 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Dzienny Dom „Senior - WIGOR" w Opatowie.
Następnie pani Wiceprzewodnicząca komisji zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania bądź uwagi do 
przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pani Wiceprzewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu uchwały. 
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.
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Ad.6. Sprawy organizacyjne.
Pani Wiceprzewodnicząca M. Jalowska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym 
punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszła do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Wiceprzewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie 
komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 8:57).

Protokołowała:
Sylwia Lenart

W i c e p r z e w odnicząća K o m i s j i 
budżetu, rozwoju gosp(odar/zego i promocji powiatu

Małgoneąib Jalowska
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